
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa w dniu  26 maja 2025 r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Miasta i Gminy Nowa Dęba i trwało od godz. 1740 do godz. 

1820. 

 

W posiedzeniu udział wzięło 3 członków komisji: Damian Wolan, Barbara Jaskot, Dariusz Róg, 

oraz osoby zaproszone do udziału zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do 

protokołu. Radni nieobecni: Tomasz Dziemianko. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Damian Wolan – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, 

Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, który powitał uczestniczących i przedstawił 

proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia 28.04.2025 r.  

4. Opinia do projektu uchwał RM:  

a) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do spółdzielni energetycznej 

o nazwie „Spółdzielnia Energetyczna Nowa Dęba” z siedzibą w Nowej Dębie, 

b) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie 

sołectwa Chmielów „Chmielów Górny – etap I, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości,  

d) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości,  

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej 

p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 2. Zaproponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednomyślnie.   

Ad.3. Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 28 kwietnia 2025 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.4. Opinie do projektów uchwał RM: 

a) Burmistrz Wiesław Ordon – przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do spółdzielni energetycznej o nazwie 

„Spółdzielnia Energetyczna Nowa Dęba” z siedzibą w Nowej Dębie. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

b) Magdalena Stróż – Kierownik Referatu GPN, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie sołectwa 

Chmielów „Chmielów Górny – etap I. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie 

było. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  



c) Magdalena Stróż – Kierownik Referatu GPN, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. Pytań w związku z przedstawionym 

projektem uchwały nie było. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

d) Magdalena Stróż – Kierownik Referatu GPN, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. Pytań w związku z przedstawionym 

projektem uchwały nie było. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

e) Magdalena Stróż – Kierownik Referatu GPN, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

f) Magdalena Stróż – Kierownik Referatu GPN, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. 

Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Ad. 5. Sprawy różne.  

Głos zabrali: 

- radny Stanisław Skimina zwrócił się z pytaniem na jakim etapie jest rozbudowa drogi na  

ul. Strefowej w Chmielowie (rondo) i co z terenami niezabudowanymi wokół tej drogi, czy 

właściciele tych działek nie chcą partycypować w kosztach,  

- radny Damian Wolan zwrócił się z pytaniem, kiedy planowane jest koszenie traw na terenach 

wiejskich, 

- radna Stanisława Żarkowska zwróciła się z pytaniem co z przetargiem na ul. Pszennej,  

- zastępca burmistrza Marek Kopeć opowiedział o wizycie w Stanach Zjednoczonych, podczas 

której spotkał się z burmistrzem jednej miejscowości i nadmienił, że jest szansa na nawiązanie 

współpracy z tą miejscowością, 

- radny Hubert Kopeć zwrócił się z pytaniem, kiedy planowane jest zakończenie prac na ul. 1 Maja. 

 

Ad.6. Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodniczący posiedzenia ogłosił jego 

zamknięcie. 

 

 

 

        Przewodniczący Komisji 

 

                 Damian Wolan 

 

 

Protokół sporządziła: 

Karolina Mikołajczyk 

 


